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Vragen van het lid Markuszower (PVV) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over het bericht «Zedenzaak van Brech bleef te vaak onopgemerkt» 
(ingezonden 24 augustus 2018). 

Mededeling van Minister Grapperhaus (Justitie en Veiligheid) (ontvangen 18 
september 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Zedenzaak van Brech bleef te vaak onopgemerkt»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de zaak Nicky Verstappen onder andere leert dat de 
Wet op Archiefbeheer, waardoor het openbaar ministerie (OM) verplicht 
dossiers na verloop van jaren moet vernietigen, de opsporing van criminelen 
tegenwerkt? 

Vraag 3
Bent u bereid deze wet zodanig te wijzigen dat dossiers van het OM altijd 
bewaard blijven zodat criminelen uit oude strafzaken niet door het vernietigen 
van dossiers vrijuit kunnen gaan? Zo nee, waarom niet? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Markuszower 
(PVV) van uw Kamer aan de Minister van Justitie en Veiligheid over het 
bericht Zedenzaak van Brech bleef vaak onopgemerkt (ingezonden 24 augus-
tus 2018) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, 
aangezien nog niet alle benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.

1 AD, 23 augustus 2018
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